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Protokoll 
Beslutande organ Kommunala handikapprådet 

Mötesdatum 2023-12-04 

Tid 16.00–16.45 

Plats Älgen, Barnhemsgatan 13 

Närvarande Se nästa sida. 

Paragrafer § 10-15 

Justeringens plats och tid Nibblesbackevägen 17, 2024-02-08 

Sekreterare 

Annasarah Pavasson 

Ordförande 

Per Ågren 

 

Justerare  

                      Lars Elgh 
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Beslutande Per Ågren (S), Ordförande, Kommunstyrelsen 

Ritva Sjöholm (S), Samhällsbyggnadsnämnden 

Lena Vilhelmsson (S), Utbildningsnämnden 

Yvonne Blücher Svensson (V), Vård- och omsorgsnämnden 

Lars Elgh, DHR 

Ann-Margret Persson, Strokeföreningen Västra Mälardalen 

Ray Mattsson, Demensföreningen i Köping 

Zilla Nilsson, KAK:s Fibromyalgiförening & Reumatikerförbundet 

 Sture Kautto, Hjärt- och lungsjukas förening i KAK 

 

Ersättare Samuel Gustavsson (SD), Utbildningsnämnden 

Karolina Lindkvist (SD), Vård- och omsorgsnämnden 

 Hannu Pikki, DHR 

 Anette Mattsson, Demensföreningen i Köping 

 

 

 

Övriga deltagande Annasarah Pavasson, förvaltningschef 

 Pär Magnusson, Kultur- och fritidsförvaltningen § 12 
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§ 10 Val av protokolljusterare 

Beslut 

• Vård- och omsorgsnämnden utser Lars Elgh att justera dagens protokoll 

Förslag till beslut 

• Vård- och omsorgsnämnden utser Lars Elgh att justera dagens protokoll  
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§ 11 Fastställande av ärendelista 

Beslut 

• ärendelistan fastställs 

Förslag till beslut 

• ärendelistan fastställs  
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§ 12 Grusgången mellan parkeringen och IP-
paviljongen 
Föredragande: Pär Magnusson 

Beslut 

• att till kommande sammanträde göra en gemensam skrivelse från samtliga 

organisationer som är representerade i kommunala handikapprådet till 

Kommunfullmäktige gällande önskemål om asfaltering på IP 

Ärendebeskrivning 

Fråga från kommunala handikapprådet den 21 juni 2023. ”Kommunen bör om 

möjligt se till att man asfalterar den sista biten (grusgången) från parkeringen upp 

till IP-paviljongen. Det är inte lätt att ta sig fram om man kommer själv i rullstol 

eller med rullator.”  

Information 

• Pär Magnusson, Kultur- och fritidsförvaltningen, informerar om 

bakgrunden och nuläge när det gäller verksamheten och budgetläget samt 

att asfaltering inte finns med i budget 2024. 
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§ 13 Frågor från kommunala handikapprådets 
förmöte 2023-11-13 

Beslut 

• att notera informationen 

Frågor och svar 

1. Handikapprådet känner sig åsidosatt med anledning av att de frågor som 

tas på förmötena, de ventileras på de ordinarie mötena, men vad händer 

därefter? Hamnar de bara på hög i en skrivbordslåda eller blir några av 

besluten verkställda?  

Handikapprådet vill ha en återkoppling från VME av ärendena under 2023 

så man vet vad som har hänt i en specifik fråga. 

 

2. Gång- och cykelbanan på Norsavägen från Skyttevägen, där tar trottoaren 

slut vilket innebär att för att kunna ta sig vidare måste man bege sig ut på 

vägbanan där bilister och tung trafik tar sig fram. Vad har man tänkt göra 

åt detta från kommunens sida? 

Sverker Lindberg, stabschef VME, svarar: 

Vad gäller gång-/cykelväg längs Järnvägsgatan så väntar VME på att en ny 

detaljplan kan göras. För att få plats med en gång-/cykelväg längs 

Järnvägsgatan/Norsavägen behöver detaljplanerna längs sträckan göras 

om. 

 

3. Det är ett stort potthål på Stora gatan i jämnhöjd med Zertego som måste 

åtgärdas omgående innan en allvarlig olycka inträffar. 

 

4. Det måste fyllas på med sand i början på Å-promenaden, vid prästgården 

innan bron, med tanke på de stora groparna som finns. 

Sverker Lindberg, stabschef VME, svarar på fråga 3 och 4: 

Synpunkter och klagomål går bra att lägga in i vår felanmälan. När 

synpunkterna är inlagda åtgärdas de. Felanmälan finns på både 

kommunens och VMEs hemsida. 

 

5. Eftersom alla inte har möjlighet eller kan använda sig av den digitala 

utrustningen som finns idag för att ta del av aktuell information, vill man 

ha protokoll m.m. per post så fort de finns tillgängliga. 

Protokollen kommer fortsättningsvis att skickas ut med post för 

kännedom.  
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§ 14 Sammanträdesdagar 2024 

Beslut 

• att godkänna förslag på sammanträdesdagar 2024 

Ärendebeskrivning 

Förslag på sammanträdesdagar 2024. 

Information 

Önskemål framkommer om att eventuellt ändra sammanträdesdag den 26 februari 

och 26 augusti men det är svårt att hitta alternativa dagar/tider så förslaget 

kvarstår. 

En fråga uppkommer om det går att ha sammanträdena på förvaltningshuset i 

stället för på Älgen. 

Tyvärr finns det inte så stora konferenslokaler i förvaltningshuset. 

Förslag till beslut 

• Godkänna förslag på sammanträdesdagar 2024  
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§ 15 Övrigt 

Beslut 

• att notera informationen. 

Information 

Sture Kautto berättar om införande av fler hjärtstartare inom Vård & Omsorg 

samt utbildning till personalen. 

 


